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Tisztelt Képviselő-testület! 
 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2009. november 27. napján 
megtartott soros ülésén elhangzott beadott interpellációkra az alábbi válaszokat adom: 
 

 Horváth István Képviselő Úr interpellációjában több probléma megoldása érdekében 
emelt szót: 
  1./ Kifogásolta, hogy a Kikelet utca és Levendula elágazásánál a csatornázási munkák 
után az út helyreállítása nem történt meg. Az útszakasz burkolata csak útalap szinten készült 
el a készítéskor még hiányzó közművek, valamint a szükséges útszélesség még jelenleg is 
hiányzó kisajátítása miatt . A csatorna fektetésekor ezt az  útalapot keresztezték. A 
helyreállítást a Városellátó Intézmény mart aszfalttal - időjárás függvényében - lehetőleg még 
ebben az évben elvégzi. 
  2./ Képviselő Úr véleménye szerint az Ady Endre utcai gázvezeték rekonstrukciót 
követő burkolat helyreállítás minősége nem megfelelő. A szakszerű burkolathelyreállítás 
érdekében írásbeli jelzésünk alapján 2009. december 04-én helyszíni egyeztetésre került 
sor, amelyen részt vett az ÉGÁZ-DÉGÁZ Zrt, mint beruházó, és a kivitelezője képviselője is. 
A helyszíni egyeztetés alapján a burkolat megfelelő minőségben történő helyreállítására az 
időjárás függvényében várhatóan a jövő év első negyedévében készül el. Addig a műszaki 
átadás-átvételre nem kerülhet sor. 
  3./ Képviselő Úr jelezte, hogy a Kolozsvári utcában megsüllyedt az aszfaltburkolat. 
Helyszíni felülvizsgálatunk során a burkolatsüllyedést nem találtuk azonnali beavatkozást 
igénylő, balesetveszélyes burkolati hibának, ezért annak javítását 2010. év első félévi 
teljesítésre előjegyzésbe vettük. Addig is fokozottan ellenőrizzük az útszakaszt. 
  4./ Képviselő Úr a Garázs dűlő útalap szintig kiépített külső szakaszainak rossz 
állapotát is bírálta. A dűlő kifogásolt végső szakaszainak kátyúzása 2009. október hónap 
folyamán megtörtént, azonban a dűlőút megfelelő állapotban tartása hosszú távon lokálisan 
elvégzett kátyúzással nem biztosítható. Javasoljuk, hogy 2010. évben megfelelő pályázati 
lehetőség esetén a szükséges önerő biztosításával a Képviselő-testület tegye lehetővé az út 
felújítását a hiányzó aszfaltburkolatok elkészítésével. 
 5./ Képviselő Úr kérdezte azt is, hogy a Szarvasi úton megszűntetett buszmegállók 
újjáépítésre kerülnek-e? A pályázati támogatással folyó buszöböl építési és fedett buszváró 
telepítési munkák során a Szarvasi úton nem szűnnek meg buszmegállók. A fő közlekedési 
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út nagyhegyi szakaszán régi buszvárók cseréjére kerül sor. A várók elbontására az új várók 
síkalapozási munkái miatt került sor, az új várók telepítése azonban csak a jövő év első 
negyedében várható. A Szarvasi úton már évekkel ezelőtt lakossági kezdeményezésre egy 
megállópár áthelyezésre került a volt Termál TSZ majornál, ahol a peronok a most folyó 
program keretében épültek ki. 
 6./ Képviselő Úr játszótér építését is javasolta a nagyhegyi városrészben, az ott lévő 
önkormányzati tulajdonú ingatlanon. Amennyiben pályázati lehetőség nyílik rá, a Képviselő-
testület elé fogjuk terjeszteni a játszótér létesítésére vonatkozó javaslatot annak érdekében, 
hogy az önerő biztosításáról döntés születhessen. 
 7./ Képviselő Úr interpellációjában sürgette a Nagyhegyi kerékpárút burkolatának 
felújítását. A kerékpárút Bajcsy Zsilinszky Endre utcai vasúti átjáró és Kikelet utca közötti, 
legrosszabb burkolatú és legnagyobb forgalmú szakaszának felújítása a 2008-ban 
megtörtént. További szakaszok felújítására a 2009. évi költségvetési rendelet nem biztosított 
forrást. A munkák elvégzésére csak megfelelő pályázati forrás segítségével lesz lehetőség 
az elkövetkező években. Amennyiben ilyen pályázatra lehetőség nyílik, arról előterjesztést 
fogunk készíteni, és döntésre a Képviselő-testület elé fogjuk terjeszteni. 
 
 Kálmán János Képviselő Úr a Petőfi Szálló felújítási munkái miatt kihelyezett 
sebességkorlátozó táblát feloldó tábla eltűnése miatt interpellált, és kérte a tábla pótlását. A 
táblát a Kossuth Lajos utcai gázvezeték-rekonstrukciót követően tévedésből szedte be a 
kivitelező. Pótlása időközben megtörtént. 
Képviselő Úr interpellációjában utalt arra is, hogy a Batthyány utca Bálint utcai torkolatában 
megsüllyedt járdaburkolat helyreállítása a korábbi interpellációja ellenére a mai napig nem 
történt meg. Esős időben megáll rajta a víz, nem lehet rajta közlekedni. A csapadékvíz 
biztonságos elvezetése csak új víznyelő akna létesítésével oldható meg, amely a Bálint utca 
torkolati szakaszán lévő csatornába beköthető. A munkálatokat Városellátó Intézmény a jövő 
évi költségvetése terhére legkésőbb az időjárás függvényében 2010. első félévében elvégzi. 
      
 Baranyi Imre Képviselő Úr észrevételezte, hogy a Tűzoltóság előtt eső esetén 10 
cm-es víz áll, amit nem lehet kikerülni, mert éppen a kanyarban van. Kisebb sebességnél is 
lecsapják a gépjárművek a járdán közlekedőt. 
Képviselő Úr kérését továbbítottuk a 4516 jelű országos közút kezelője, a Magyar Közút 
Nonprofit Zrt. felé a szükséges javítási munka elvégzése érdekében. 
 
Kérem az interpellációkra adott válaszok, tett intézkedések elfogadását.  

 
Szentes, 2009. december 6. 
 

   
Dr. Sztantics Csaba  

jegyző felhatalmazása alapján: 
 
 

Czirok Jánosné 
 osztályvezető 






